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1. Mötet öppnas 

Sällskapets ordförande Magnus Johansson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

2. Fråga om mötets stadgeenliga kallande 

Mötet förklarades stadgeenligt kallat genom meddelande på ESS hemsida den 1 januari samt genom 

anslag i Hamnstugan samma datum. Meddelande om mötet har även skickats till medlemmarna 

tillsammans med årets fakturor. 

 

3. Meddelande om inval och utträden 

Medlemsantalet var 2016-12-31 total 669 medlemmar, (2015-12-31 var det 691) varav 39 nya aktiva 

(58). Antalet aktiva medlemmar var 530 (562), familjemedlemmar 5 (3), juniorer 80 (72) samt 

ständiga medlemmar 54 (54). 

 

4. Röstlängd  
85 röstberättigade medlemmar närvarade. Röstlängden fastställdes.  
 
 

5. Godkännande av dagordningen  

Dagordningen godkändes. 

 

6. Val av mötesordförande 

Till mötets ordförande valdes Jan Brevemark. 

 

 

7. Val av sekreterare 

Till mötets sekreterare valdes Per Nilsson. 

 

 

8. Val av två justeringsmän tillika rösträknare 

Till justeringsmän valdes Lars Modig och Bengt Sjöqvist. 

 

 

9. Föredragning av styrelsens verksamhetsberättelse  

Sällskapets ordförande samt kommittéordförandena läste upp verksamhetsberättelserna för 

styrelsen, varvet, medlemskommittén, båtplatskommittén, redaktionskommittén tävlingskommittén, 

och klubbholmskommittén samt ungdomssektionen avseende verksamhetsåret 2016. 

Verksamhetsberättelserna godkändes och lades till handlingarna. 
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10. Fastställande av balans- och resultaträkning  

Kassören redovisade resultat och balansräkning för räkenskapsåret 2016-01-01 – 2016-12-31 samt 

presenterad förslag till bokslut. Resultat och balansräkningen samt förslaget till disposition av den 

uppkomna vinsten fastställdes. 

 

 

11. Föredragning av revisionsberättelse  

Revisionsberättelsen lästes upp av Roger Larsson. Revisorerna tillstyrkte att styrelsen beviljas 

ansvarsfrihet för tiden som revisionen omfattar. Roger nämnde också att han fått förfrågningar från 

medlemmar avseende jubileumsfonden. Roger påpekade att det fanns ca 80.000 kr kvar i 

jubileumsfonden vilken efter samtal med kassören ska döpas om till skrotningsfond. 

Årsmötet godkände revisionsberättelsen. 

 

12. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

 
13. Val av styrelse 

a. Vice ordförande 

b. Kassör 

c. Val av tre ledamöter 

 

Valdes följande till styrelsen: 

Vice ordförande Sten Stabo  Omval 2 år 
Kassör  Lars Eklind  Omval 2 år 
Ledamot  Jonas Jonsson  Omval 2 år 
Ledamot  Johan Eriksson Nyval 2 år 
Ledamot  Mikael Svensson Nyval 2 år 
 

 

14. Val av revisorer och revisorssuppleanter 

Till revisorer valdes 

Roger Larsson              Omval 1 år  
Jan Sjöman                 Nyval 1 år 
 
Till revisorssuppleant valdes 
 
Kersti Zetterström Omval 1 år 
Mathias Kaneberg Omval 1 år 
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15. Val av ledamöter i de fasta kommittéerna 

Valdes följande ledamöter till de fasta kommittéerna: 

Klubbholmskommittén: 
Pär Hammarström, nyval 
Alexander Bergvall, omval 
Lars Hoppe, omval 
Tommy Larsson, omval 
Rolf Lindholm, omval 
Roger Lundholm, omval 
Marcus Jonsson, nyval 
Tomas Åkerlund, nyval 
Thomas Ahlin, nyval 
 
Varvskommittén: 
Leif Eriksson, nyval 
Sven- Åke Andersson, omval 
Marcus Jonsson, omval 
Thörje Gustavsson, omval 
Björn Pettersson, omval 
Kjell Pärlefjord, omval 
Peter Rollin, omval 
Törje Sandberg, omval 
Mikael Söderlund, omval 
 
Tävlingskommittén: 
Göran Dolfei, omval 
Jonas Ekström, omval 
Martin Hansen, omval 
Jonas Lindberg, omval 
Erik Persson, omval 
 
Redaktionskommittén: 
Hans Einarsson, omval 
Tommy Sköld, omval 
Synnöve Sundquist, nyval 
Pelle Sundquist, nyval 
 
Medlemskommittén: 
Staffan Eklund, omval 
Anders Fredriksson, omval 
 
Båtplatskommittén 
Gunnar Lagerlöf, omval 
Anders Guth, omval 
 
Vaktkommittén: 
Jan Clasénius, nyval 
Mats Grahn, nyval 
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16. Val av förtjänstmärkesnämnd 

Valdes Tommy Redefalk Omval (4 år) 

Valda sedan tidigare: Thomas Hammarström 1 år kvar, Sören Krantz 2 år kvar och Rolf Sjögren 3 år 
kvar. 

 
17. Val av valberedning 

Till valberedning valdes: 

Thomas Hammarström (sammankallande) Omval 

Carolina Berglund  Omval 

Tommy Redefalk  Omval 

Jonas Ekström   Omval 

 

18. Beslut om firmatecknare 

Till firmatecknare utsågs ordförande, kassör och sekreterare var för sig. Denna punkt beslutades 

omedelbart justerad. 

 

19. Styrelsearvoden 

Sällskapets ordförande informerade om principen att ge föreningsfunktionärer ett arvode baserat på 

graden av ansvar som följer med uppdraget. 

Årsmötet beslutade att: 

Fastställa att arvoden för kommande år skall vara oförändrat och att arvodesbeloppen skall vara: 

Belopp (kr)

Ordföranden 3000

Vice ordföranden 2500

Kassör 2000

Sekreterare 1500

Varvschef 1500

Intendent 2000

Övriga ledamöter 1000

Revisor 1500

Revisorssuppleant 500

Valberedningen 500  

 

20. Information 

a. Avveckling av ESS AB 2016 

Den pågeånde avvecklingen av ESS AB beskrevs kortfattat. Målet är att bolaget ska vara avvecklat 

under 2017. 
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b. Arbetspliktuttag 

Sällskapets ordförande informerade om statusen för arbetsplikten. Under 2016 gjorde mer än 450 

medlemmar 100% av sin arbetsplikt (eller mera). Vi har idag mer aktiviteter än disponibel tid. 

Medlem som efter beslut av kommittéordförande utför mer arbete än 18 timmar ersätts men det är 

givetvis fritt fram för medlemmar att ändå utföra mer arbete än 18 timmar utan ersättning. 

c. Hamnavtal, varvet, båthus 

Precis som tidigare informerats om så ställer kommunen via avtalet med oss krav på ESS verksamhet. 

Framförallt är det viktigt att det ser snyggt ut varför en fortsatt upprustning av hamnen/varvet är 

prioriterad. Under kommande år kommer därför den påbörjade upprustningen av 

uppställningsplatserna att fortsätta med grusning av flera kvarter. Alla uppmanas därför att extra 

noga lasta allt material på sin vagn efter sjösättning så att det går enkelt att flytta vagn och material 

när varvskommittén ska se om aktuell plats. 

Det kommer under året också att utföras brandsyn i skjulen. Detta i syfte att vi alla ska hjälpas åt så 

att inga olämpliga kemikalier e dyl förvaras i dessa. 

Under året har också samtliga skjulägare krav på sig att måla sina skjul som en del i arbetet med att 

få området fint och attraktivt. 

d. Stadgeändring vid vårmötet 

Sällskapets ordförande informerade också om att styrelsen avser att lägga fram ett förslag till 

stadgeändring på vårmötet och att det är fördelaktigt om medlemmarna i förväg sätter sig in i detta. 

Förslaget kommer att presenteras på hemsidan ca 1 månad innan vårmötet. I huvudsak omfattar 

förslaget justering av tidpunkt för val av kommittémedlemmar. Det valet avses att flyttas från 

årsmötet till vårmötet. Skälet till detta är i huvudsak att kommittéordförandena ska få större 

möjligheter att påverka vilka som ska verka i respektive kommitté. I förslaget till reviderade stadgar 

kommer även mindre ändringar, ex vis av vilka organisationer sällskapet ska vara anslutet till, att 

föreslås. 

21. Utdelning av förtjänstmärken 

 

Utdelades Sällskapets förtjänstmärke till följande: 

Silver 

Martin Hansen 

 

Guld 

Rolf Lindholm 

Peter Wikman 

 

22. Vinnare av slogantävling 

Vinnare i slogantävlingen blev Henrik Erlewing och det vinnande förslaget 
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Enköpings Segelsällskap – Sveriges närmaste båtklubb 

Henrik (som inte närvarade) vann befrielse från 2017 års arbetsplikt på 18 timmar. Övriga som 

lämnat förslag i tävlingen och som närvarade vid årsmötet erhöll tröstpris i form av ESS-keps. 

 

23. Avtackning av avgående styrelsemedlemmar 

De avgående styrelsemedlemmarna Robin Holmquist och Tobias Elgfors avtackades med var sin 

mässingslampa. 

 

24. Övriga frågor 

Avgående båtplatsansvarig (Robin Holmquist) informerade om de platsjusteringar som utförts på 

Klubbholmen och som i huvudsak drivits av det faktum att de båtar som 2016 haft plats på 800-

bryggan visat sig vara allt för stora/tunga för den bryggan och därför påtvingat vissa omflyttningar. 

Ingen har dock på grund av detta förlorat sin båtplats. 

I övrigt så diskuterades (utan egentlig lösning) hur man kan få samordning av de kommande 

målningsaktiviteterna av skjulen.  

 

25. Avslutning 

Mötets ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.  

 

 

Per Nilsson   Jan Brevemark   

Sekreterare   Mötesordförande 

 

 

Lars Modig   Bengt Sjöqvist 

Protokolljusterare  Protokolljusterare  

  

 


